



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

Tour code : CTWBKK/PTY04

4天3晚曼谷 / 芭堤雅之旅 4DAYS 3NIGHT BANGKOK / PATTAYA TOUR

Day01 KUALA LUMPUR/BANGKOK (D)
Assemble at KLIA International Airport for your flight departure to Bangkok. Upon arrival, meet and transfer to **Four Face Buddha**. After, send to hotel for rest.

Day02 BANGKOK / PATTAYA (B/L/D)
After breakfast, visit to **Floating Market** and **Wat Arun Temple**, "Temple of Dawn" with its Reclining Buddha and the bustling activities on both sides of the Chao Praya River and its canal. After lunch, visit the popular theme park in Bangkok – **Safari & Marine Park**. Enjoy the spectacular stunt show and animal shows. After dinner, enjoy your last minute shopping. Later, send to "Hawaii of the Orient" – **Pattaya**.

Day03 PATTAYA (B/L/D)
After breakfast, tour proceed to Koh Laan-**Coral Island** by motor boat where you will be to view the coral reef through a glass bottomed boat and water sports (optional) of snorkeling, water skiing, parachuting and many others. After lunch visit **Nong Nooch Thai Village** where you see the Thai traditional and elephants at work.

Day04 PATTAYA / BANGKOK / KUALALUMPUR (B)
After breakfast, free time until gathering time to transfer to airport for your flight back home with sweet memories.

第一天 吉隆坡 / 曼谷 (晚餐)
集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机飞往曼谷，抵达后接往游览**四面佛**，这里的香火非常鼎盛，远近驰名。随后送往酒店休息。

第二天 曼谷 / 芭堤雅 (早/午/晚餐)
早餐后，专车送往码头登上游艇畅游湄南河风光，观赏远近闻名的**水上市场**，可观看人家生活情景，期后观赏泰国名胜**郑王庙**。午餐后，继程前往**野生动物园**及**海洋世界**。在此可观赏到海豚表演及特技表演等精彩节目。继程前往**芭堤雅**，晚餐后自由活动，您可自费观看世界闻名的人妖歌舞表演。

第三天 芭堤雅 (早/午/晚餐)
早餐后，登上玻璃游船驶向**珊瑚岛**，在此透过玻璃船可见各种各样的热带鱼及珊瑚。您并可在岛上自费参加单车滑水及降落伞等活动。午餐后继程前往参观泰国塑影文化中心之**东芭浓诺文化村**，村内拥有工艺品中心，其他节目包括了斗鸡，大笨象表演，泰国拳击赛，土风午等各种文化表演。

第四天 芭堤雅 / 曼谷 / 吉隆坡 (早餐)
早餐后，自由活动至集合时间，前往机场乘搭客机，带着美好回忆飞返吉隆坡。



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement